
Referat af generalforsamling i Distrikt Nordsjælland 

Torsdag den 5. maj 2011. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Konstatering af stemmetal 

3. Formandens beretning 

4. Aflæggelse af årsregnskab 

5. Fastlæggelse af kontingent til distriktet og/eller kredsen 

6. Meddelelser fra DBF 

7. Forslag fra distriktsbestyrelsen, klubber eller enkeltmedlemmer 

8. Valg af formand, vælges for 1 år 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer, vælges for 2 år 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant, vælges for 1 år 

11. Valg af medlem(mer) til kredsbestyrelsen 

12. Valg af repræsentant(er) til DBF’s repræsentantskab 

13. Eventuelt 

 

Ad. 1. Valg af dirigent 

Jesper Debois blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 

Ad 2. Konstatering af stemmetal 

Optællingen viste, at der var 17 repræsentanter fra 11 forskellige klubber i distriktet. 

3. Formandens beretning 

Steen Jacobsen nævnte fra HB mødet, at Repræsentantskabet havde pålagt HB at vedligeholde kroen 

med det mindst mulige, men dog nødvendige.  

Distriktet bestod af 54 klubber med ca. 4100 medlemmer. Der er en ny klub på vej ind i distriktet. 

Der havde været ca. 80 par til de to store parmesterskaber i de 4 klubheats. Så det er bestyrelsens 

indstilling at disse klubheats fortsætter.  

Der havde været 26 par til start i DM for begyndere og Klubspillere Frederiksværk, hvilket var en stor 

fremgang i forhold til de senere år.  



Der har været en del klager over Rungsted Gymnasium, da der har været for koldt, træk, og for dårlig 

belysning. Bestyrelsen arbejder derfor for at finde et andet sted at spille. Dog kan RG evt. fastholdes som 

spillested for de to store finaler. 

Hjemmesiden har været genstand for en del kritik, og bestyrelsen har taget denne til sig og vil forsøge at 

forbedre den i den kommende sæson. 

Endelig nævnte formanden nogle af årets vindere: 

Klubhold: Frank Påskesens hold, der blev nr. 9 ved DM. 

Veteranfinalen blev vundet af Ole Larsen og Finn Caspersen. 

Damepar blev vundet af Nina Hattel og Ragna Ratsach 

Åben par blev vundet af Frank Påskesen og Erik Lund 

Mixed finalen blev vundet af Formanden og hans viv. 

Distriktets holdturnering blev vundet af Vickie Fleischers hold, 

Serie 1Y blev vundet af Bo Troels Meiers hold, og serie 2 blev vundet af Henning Troelsen. 

Der var ingen bemærkninger til formandens beretning, der blev godkendt. 

 

4. Aflæggelse af årsregnskab 

Kassereren fremlagde det reviderede regnskab, der udviste et mindre underskud på knap 7000 kr.  

Regnskabet blev godkendt. 

Kassereren fremlagde derefter budget for sæsonen 2011/12, der udviste et budgetteret underskud på 

400 kr. Budgettet e baseret på uændrede kontingentindtægter til distriktet. 

 

5. Fastlæggelse af kontingent til distriktet og/eller kredsen 

Kontingentet på 6 kr. til distriktet og tre kroner til kredsen blev vedtaget. 

 

6. Meddelelser fra DB 

Stephan Magnusson fra hovedbestyrelsen orienterede om situationen i forbundet, der ser noget lidt bedre 

ud end året før, idet der havde været et overskud på ca. 500,000 kr, der især skyldtes 

kontingentforhøjelser og personalereduktioner, der er reduceret fra 10 til 8 medarbejdere. 

Det kommende år ville være præget af en stram økonomistyring, og udgifterne til deltagelse i 

internationale turneringer ville blive beskåret. 

Det er fortsat planen at forsøge at afhænde Asminderød Kro. Prisen skal helst lære på mindst 6,5 mio. kr. 



Kontingentstrukturen er nu gennemført i DBf regi, men der er stadig klubber, der opkræver fuldt 

kontingent over for alle medlemmer. 

Der ville blive afholdt et DBf seminar i oktober, hvor en række indsatsområder vil blive drøftet: 

• Økonomistyring 

• Medlemsrekruttering, både unge og juniorer, men også ældreklubber og klubber i golfklubber. 

• Nyt IT system udsat pga. økonomien, Henning sidder i udvalget og kan orientere herom. 

• Sponsorer. DBf vil forsøge at finde en hovedsponsor, eller en række enkeltsponsorer 

• Aftalen med evt. at blive medlem af DGI strandede på, at DBf dyrker spillet på forskellige 

eliteniveauer. 
 
7. Indkomne forslag 
Det var indkommet et forslag fra medlemsside, men det var indkommet for sent, og forslagsstilleren var 
ikke til stede. Generalforsamlingen opfordrede bestyrelsen til at kontakte forslagsstilleren.  
 
Endvidere havde bestyrelsen selv foreslået at foretage en ’kritisk revision’ af distriktets vedtægter. Henning 
havde samlet alle tidligere vedtagne ændringer, og forsamlingen godkendte, at Henning foretager en 
samlet kodificering af alle forslagene, så der ikke er tvivl om, hvad der er de  gældende vedægter i 
distriktet.  

8. Valg af formand, vælges for 1 år 

Steen Jacobsen blev genvalgt 

 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer, vælges for 2 år 

Bestyrelsen foreslog genvalg af Pia, Pernille og Carl-Johan, der alle blev genvalgt. bestyrelsen. 

 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant, vælges for 1 år 

Genvalg af Brigitte Eskesen og Henrik Sattrup. 

 

11. Valg af medlem(mer) til kredsbestyrelsen 

Ole Vinberg Larsen og Steen Jacobsen blev genvalgt. 

 

12. Valg af repræsentant(er) til DBF’s repræsentantskab 

Steen Jacobsen, Henning Mikkelsen og Pernille Nielsen blev genvalgt. 

 

13. Eventuelt 

 



1. Henning omtalte Breddeudvalgets initiativ (som også nævnmt af Hovedbestyrelsens repræsentant) om 

at få de ’uorganiserede’ klubber i f.eks. ældresagen og golfklubberne til at henvende sig til DBf, og 

opfordrede forsamlingen til at støtte dette projekt, da der er mange af denne slags klubber i distriktet. 

 

2. Ole Larsen efterlyste deltagere fra distriktet til forbundets tu-lederkurser, og nævnte, at der i Vingsted ville 

blive afholdt et udvidet tu-lederkursus, som man kunne deltage i, hvis man alligevel var i derovre. 

 

3. Arne Nørgaard (ikke selv til stede) havde skrevet til bestyrelsen om en række emner: 

-  Arne efterlyser referater af generalforsamlingerne på distriktets hjemmeside, og synes desuden at 

sølvpoints i distriktet afregnes meget senere en andre steder. Desuden opfordrede han stærkt distriktet til at 

finde et andet sted til holdturneringen, da der blandt mange spillere er stor utilfredshed med Rungsted 

Gymnasium. Og endelig efterlyste Arne en bedre resultatformidling af resultater mv. i klubholdturneringen. 

Bestyrelsen oplyste hertil, at spørgsmålet om nye lokaler var omtalt i formandens beretning. Sølvpoints 

tildelingen var forsinket, da der var konstateret fejl i tidligere års tildelinger, og disse skulle først rettes. 

Referaterne vil blive lagt ud på hjemmesiden, i hvert fald for de seneste to år, og der arbejdes også på at 

gøre distriktets hjemmeside mere brugervenlig. 

 

Afslutningsvis takkede formanden dirigenten for hans myndige ledelse af generalforsamlingen og alle 

medlemmer blev sendt hjem med et ønske om en god sommer. 

 

Referent: Carl-Johan Mortensen  Dirigent: Jesper Debois 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


